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REUNIÓ DE GESTIÓ 24/05/2022: 

Assisteixen: Àngel (scrabble i tennis taula), Montse Agustí (costura creativa), Montse Mayol (voluntària), 

Teresa Abad (club lectura), Laura Susierra (voluntària), Amàlia Hostalrich (voluntària), Susanna Vendrell 

(usuària), Susanna Alcácer (voluntària), Maribel, Mònica i Manel (equip de gestió). 

• Sol·licitud d'espai no-ordinària: Vox Barcelona 

Després d’un breu debat, es considera que cal donar resposta (es descarta silenci administratiu, proposat 

per la Montse A., i també es descarta una resposta en el sentit de manca d’espai per atendre a la 

sol·licitud). Cal una resposta com a mostra de rebuig en la línia de partit antidemocràtic, xenòfob i contrari 

als valors que promovem des de l’entitat i el Casal de Barri, tot assumint les possibles conseqüències o 

queixes que es puguin produir.  

La Susanna V. proposa mirar els estatuts o règim intern del Casal a fi d’argumentar la resposta. Això ens 

cobriria l’esquena davant possibles reclamacions.  

S’acorda que es mirarà quins articles responen a aquest fi. 

• Sol·licitud d'espai no-ordinària: Penya Barcelonista 

Per fer reunions, com qualsevol altre col·lectiu, cap problema. Però per veure el futbol, es considera que no 

és l’espai. Les reunions es podran desenvolupar sempre d’acord a l’horari i disponibilitat d’espais. 

• Retorn i valoració de la participació al cicle #8M 

Es fa un retorn de les activitats del cicle #8M (s’adjunta un PDF), incloent detall econòmic, participació i 

relat gràfic. Es demana valoració per part de la comissió si han assistit a alguna activitat. Algunes persones 

donen la seva opinió sobre les activitats proposades, i algunes coincideixen amb les valoracions fetes per 

part de l’equip de gestió: Per exemple, teatre-fòrum Això és amor, massa llarg, segons comenta la Montse 

M. 

Davant la baixa participació, en especial en l’activitat sobre Assetjament a les xarxes, la Susanna V. planteja 

que seria bo saber quin tipus de públic tenim, i com arribem a ells: sorprèn que un tema tant actual hagi 

generat tan poc interès. La Mònica comenta que no és un tema de comunicació, doncs considera que se 

n’ha fet bona i per diferents vies: díptic propi, bustieg, díptic per part de Districte de Sant Martí, xarxes 

socials de Casal i Ajuntament, etc. Apunta més aviat a un fet de reticència respecte la proximitat i 

coneixença dels diferents participants a l’activitat. La Maribel comenta que les escoles i instituts ja treballen 

molt el tema de les xarxes.  
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Com a conclusió per part de l’equip de gestió, és comenta que el cicle, amb un cost al voltant dels 1.500€, 

no és sostenible en el temps, donada la nostra situació econòmica actual. La comissió considera, però, que 

val la pena mantenir el cicle el proper any, reduint el cost. Potser el COVID ha influït. Es proposa donar-li 

una oportunitat més a aquest cicle, perquè es considera que potser el públic del Casal no està acostumat a 

aquestes activitats.  

• Valoració d'activitats gratuïtes i absentisme 

S’explica el tema de l’absentisme, i es genera un breu debat. S’aporten diferents idees, que resumim a 

continuació: 

1. Fer un pagament com a dipòsit, i tornar-lo en cas d’asssitència. 

2. Posar preu simbòlic a les activitats (5€), a fons perdut. 

3. Posar preu simbòlic a les activitats, i reinvertir-lo en la mateixa activtat. 

La idea, però, que més força i acceptació te és la de fer un dipòsit de 5€ i bescanviar-lo per alguna activitat 

del casal de Barri, si s’executa la presencialitat, dins l’any natural d’activitats. Sembla bona idea, doncs 

d’una banda hi ha l’abonament dels 5€ però per altra banda convides a la participació amb altres activitats 

del Casal.  

L’Àngel indica que això s’hauria d’indicar en el full d’inscripció perquè quedi clar i no doni peu a confusions. 

• Protocol contra agressions sexistes al Casal de Barri 

S’explica que s’està treballant en això i que es presentarà aviat quan el tinguem més enllestit. Volem enviar 

el missatge de que el Casal de Barri és un espai segur. 

• Decisió dates per assemblea d'usuaris i usuàries del Casal, i temes a tractar  

S’acorda realitzar-la un dia entre setmana, intentem abans del juliol. Si no hi ha opció, ho farem a l’octubre, 

malgrat no es respectarà la temporalització establerta al projecte. 

• Nou sistema de recollida d'indicadors   

S’explica breument com són els indicadors i quin objectiu persegueixen. S’explica que tot el que es fa al 

casal es recull amb aquests indicadors. 

Es considera que es podria penjar mensualment els indicadors a la web, a modo de transparència. La 

Mònica no hi està d’acord pel poc interès que generen en les persones usuàries aquests temes, i també el 

recurrent de penjar la memòria d’activitats del Casal. Ens emplacem a valorar-ho detingudament. 

• Recull de propostes d'activitats dels col·lectius del Casal 
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L’Àngel, representant del tennis taula, proposa fer un torneig de tennis taula sense ànim de lucre, estil 

Festa Major, amb un petit premi (simbòlic). Considera que pot ser una bona manera per donar a conèixer 

l’activitat del tennis taula (més difusió). Es considera que és una bona idea sempre que el grup de tennis 

taula s’involucri en l’organització de l’acte. 

Amb l’Scrabble, el mateix: organitzar un torneig, juntament amb la federació, per donar-se visibilitat. 

Considera que així hi hauria més gent que coneix l’espai. El Manel opina que la gent que podrem atreure 

amb el torneig d’scrabble no serà gent que freqüenti el Casal de Barri, considera que cal valorar activitat. 

Finalment es considera que el torneig de tennis taula té més sortida que el torneig de scrabble, i es fa la 

proposta d’organitzar-ho en el trimestre d’octubre a desembre, i veure quina resposta té per part dels 

usuaris i usuàries, i veïnat. 

• Situació econòmica del Casal de Barri 

Davant l’augment d’activitats que requereixen de petits refrigeris o activitats complementàries (per 

exemple, músics) per complementar els actes, es fa proposta econòmica sobre la partida pressupostària 

que podem dedicar a cadascun, que a més ens ajudaran a calcular el pressupost anual. La proposa és la 

següent: 

- Club de lectura (trobades d’autor): 80€ 

- Exposicions: 100€ 

Aquesta petita diferència l’argumentem, per part de l’equip de gestió, entenent que el club de lectura 

gaudeix dels espais del Casal de Barri de forma més continuada que no pas una exposició, que és un o una 

artista o autor/autora que ofereix una activitat puntual al Casal de Barri.  

L’Àngel considera que potser s’hauria de donar l’opció a l’artista de posar ell alguna cosa més de pica pica, 

si es considera insuficient. Es considera que tothom ha de ser igual, perquè és una cosa oferta pel centre i 

d’imatge-repercussió del Centre, i que tothom ha de gaudir de les mateixes condicions.  

Per últim, s’explica que la participació està al 50% i que el tema econòmic no està molt ‘boyante’. De cara a 

futur, ens plantejarem a nivell de casal, què hem de fer: hi ha 12.000€ que va posar l’entitat per gestionar 

el Casal durant la pandèmia (2020-2021), que l’Ajuntament no vol retornar. Hem de valorar de cara a 

l’octubre i veure viabilitat fins finals d’any.  

I no havent més temes a tractar, finalitza la reunió a les 20H. 

 


